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Rada Miejska w Brzesku 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Brzesku - 

posiedzenie wspólne z komisją Porządku Publicznego i Rozwoju. 

Protokół 2/2024 

2 Posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Brzesku  

w dniu 17 czerwca 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Brzesku, ul. Bartosza Głowackiego 51 

Obrady rozpoczęto 17 czerwca 2024 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:54 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków 

Obecni: 

1. Bogusław Babicz 

2. Piotr Duda 

3. Krystyna Gibała 

4. Zbigniew Łanocha 

5. Daniel Szczupał 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach 

2. Skarbnik Celina Łanocha. 

3. Dyrektor MOK Ewelina Stępień 

4. Dyrektor PiMBP Karina Legutek 

5. Pracownik MOPS Ludmiła Kochańska 

6. Dyrektor EKiS Urszula Białka   

7. Dyrektor BOSiR Marek Dadej. 

 

Ad.1.  Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Piotr Duda prowadzący wspólne posiedzenie komisji – otworzył 

posiedzenie komisji, powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji. Następnie, poprosił  

o potwierdzenie obecności w aplikacji esesja, na podstawie listy obecności stwierdził 

prawomocność obrad. 

 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 
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Wyniki głosowania 

OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne 

OBECNY (5) -Bogusław Babicz, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Zbigniew Łanocha, Daniel Szczupał 

NIEOBECNY (0) 

Ad.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Piotr Duda prowadzący wspólne posiedzenie komisji przedstawił 

proponowany porządek posiedzenie komisji. Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego 

porządku. 

Uwag brak. 

Porządek został przyjęty. 

Ad.3. Informacja na temat uwag wniesionych do protokołu komisji z posiedzenia odbytego w 

dniu 20 maja 2024 r. 

Nie wniesiono uwag. Protokół został przyjęty. 

Ad.4. Zapoznanie się z informacją na temat form planowanego wypoczynku dzieci i młodzieży 

w o Referuje: Dyrektorzy MOK, MOPS, PiMBP, BOSiR, EKiS, UM 

Sprawozdania radni otrzymali w formie elektronicznej wraz z materiałami na posiedzenie 

komisji. 

Dyrektor Mok Ewelina Stępień - przedstawiła programy wakacyjne organizowane przez Miejski 

Ośrodek Kultury w Brzesku, majce na celu zapewnienie dzieciom i młodzieży ciekawych oraz 

wartościowych form spędzania wolnego czasu podczas wakacji letnich. Podkreśliła, że 

prowadzone zajęcia są nieodpłatne i dostępne dla mieszkańców z Gminy Brzesko, przede 

wszystkim dla dzieci, które nie mogą wyjechać. 

Dyrektor Karina Legutek oznajmiła, że zarówno brzeska biblioteka jak i filie organizują jak co 

roku, wakacyjne zajęcia i programy dla dzieci i młodzieży. Oferują dla nich różne aktywności  

i wydarzenia. Podkreśliła, że wraz z ośrodkiem kultury starają się zagospodarować wolny czas dla 

dzieci, które zostają w domu podczas wakacji. Zajęcia odbywają się przez całe wakacje i są one 

organizowane w oparciu o literaturę dla dzieci i młodzieży. Nowością w tym roku są zajęcia dla 

grup zorganizowanych np. półkolonie lub dla dzieci z dyżurującego przedszkola. Poinformowała, 

że jedyną filią, gdzie nie będzie wakacyjnych zajęć jest Porębą Spytkowska, będzie tam 

przeprowadzone skonto księgozbioru. 

Dyrektor Ekis Urszula Białka oznajmiła, że w tym roku szkoły nie organizują żadnych półkolonii 

tylko w ramach posiadanych hal sportowych są wynajmowane sale, na których organizowane są 
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różnorodne obozy sportowe. Są również zapewniane dyżury w przedszkolach, jak również  

w oddziałach przedszkolnych przy szkole podstawowej. 

 

 

Dyrektor BOSiR Marek Dadej – przestawił promocje cenowe, jakie ośrodek przygotował na 

okres wakacyjny dla dzieci i młodzieży, aby zachęcić do korzystania ze swoich obiektów. Duża 

popularnością cieszą się organizowane imprezy integracyjne na kręgielni. 

 Radny Bogusłąw Babicz zapytał w kwestii remontu krytej pływalni, w sprawie 

przeprowadzonych prac, czy to już zostało zakończone oraz kiedy będzie oddany do użytku orlik. 

Dyrektor BOSiR Marek Dadej wyjaśnił, że nie ma w tej chwili wiedzy na ten temat, kiedy 

dokładnie będzie czynny orlik, natomiast na basenie były wykonywane tylko remonty bieżące.  

W kwestii kompleksowego remontu basenu oznajmił, że jesteśmy obecnie po przetargu. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach w uzupełnieniu odpowiedzi dodał, że kompleksowy remont 

będzie trwał około dziesięciu miesięcy, jeszcze się nie rozpoczął, najniższa oferta była na ponad 

 9 mln. zł. W tej chwili, jeżeli rada wyrazi zgodę, musimy zwiększyć pieniądze na ten cel, 

ponieważ środków było 8,5 mln. Należy również wybrać firmę, mamy ocenione oferty, wstępnie 

została wybrana firma, która spełnia wszystkie wymogi. Następnie będzie podpisanie umowy 

oraz przekazanie placu budowy. Prace potrwają przynajmniej 10 miesięcy, ponieważ zakres prac 

jest bardzo duży z uwagi na dwudziestoletnią eksploatację.  

 Odnośnie orlika wyjaśnił, że w tej chwili jest przed odbiorem, ponieważ firma remontująca, musi 

wystąpić z pismem o zakończenie zadania. Orlik będzie na wakacje do dyspozycji. 

W kwestii zajęć organizowanych w szkołach wyjaśniał w świetle pytań, dlaczego tych zajęć nie 

ma, że szkoły pracują w systemie, jaki wynika z ustawy o systemie oświaty i z karty nauczyciela. 

Czas urlopu nauczyciela jest równy czasowi trwania wakacji oraz ferii zimowych. Natomiast 

poszczególne stowarzyszenia, Związek Harcerstwa Polskiego mają szeroką ofertę wypoczynku, 

maja przeznaczone na to środki z profilaktyki bądź z zadań wynikających z ustawy o pożytku 

publicznym i wolontariacie.  

Pracownik MOPS Ludmiła Kochańska przestawiła ofertę jaką dysponuje w tym roku Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej, którą otrzymał od Kuratorium Oświaty w Krakowie, na cztery 

miejsca dla dzieci, które musza spełniać odpowiednie kryteria. Organizatorem wypoczynku na 

zlecenie kuratorium jest Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Oświatowo Wychowawczych  

w Lublinie.  Oznajmiła również, że dzieci pochodzące z rodzin rolników ubezpieczonych w KRUS 

są wpisane na pięć miejsc rezerwowych, czekamy na ostateczny wynik rekrutacji. 

Opinia komisja. 
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Głosowano w sprawie 

Komisja zapoznała się z ofertami organizacji letniego wypoczynku dzieci i młodzieży 

organizowanych przez MOPS,MOK,BOSiR, PiMB i  pozytywnie ocenia  organizację planowanego 

wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacji w Gminie Brzesko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Bogusław Babicz, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Zbigniew Łanocha, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.5. Informacja o poniesionych kosztach remontów i prac przygotowawczych do roku 

szklonego 2023/2024 w placówkach oświatowych Gminy Brzesko z uwzględnieniem planu 

przygotowanych działań i remontów w okresie wakacyjnym. 

 

Dyrektor EKIS Urszula Białka przedstawiła szczegółowo informację na temat wykonanych 

remontów w szkołach, które zostały przeprowadzone oprócz dużych inwestycji realizowanych  

w placówkach. 

W uzupełnieniu wypowiedzi przedmówcy zastępca Burmistrza Grzegorz Brach oznajmił, że były 

wykonywane nie tylko drobne remonty, ale również główne prace, które nie były realizowane 

przez dyrektorów. Został wykonany kompleksowy remont w szkole Nr 1, została odnowiona 

kuchnia, stołówka jak również zostało wykonane odwodnienie budynku. Poza tym zostały 

wykonane elewacje w niektórych przedszkolach oraz wymienione dachy itd., są to   zadania 

wykonywane przez wydział infrastruktury. 

Ad.6. Raport o stanie gminy – analiza i dyskusja nad przedstawionym dokumentem. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach na wstępie oznajmił, że od kilku lat drugim dokumentem, 

który jest poddawany analizie oprócz wykonania i sprawozdania dot. absolutorium jest raport, 

którego przyjęcie jest równoznaczne z udzieleniem burmistrzowi wotum zaufania. Raport wynika 

z ustawy o samorządzie gminnym, jest określony czas jego przygotowania i przedstawienia oraz 

jego zakres. Następnie przedstawił najważniejsze obszary uwzględnione w raporcie. 

Radny Bogusław Babicz poprosił o przybliżenie informacji na temat SIM Małopolska. 
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Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach przedstawił genezę powstania spółki mającą na celu 

realizacje rządowego programu mieszkaniowego w Polsce.  

Opinia komisji: 

 

Głosowano w sprawie 

Po analizie Raportu o stanie Gminy Brzesko za rok 2023 komisja pozytywnie opiniuje 

przedstawiony dokument i wnioskuje o udzielenia Burmistrzowi Brzeska wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Bogusław Babicz, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Zbigniew Łanocha, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 r.oraz 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w tej kwestii. 

Głosowano w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania sprawozdania finansowego Gminy Brzesko za 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Piotr Duda, Krystyna Gibała, Zbigniew Łanocha, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 
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Bogusław Babicz 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brzesko za 2023 r., 

sprawozdania RB wraz z informacją o stanie mienia Gminy Brzesko oraz Instytucji Kultury. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) - Piotr Duda, Krystyna Gibała, Zbigniew Łanocha, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogusław Babicz 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

sprawie informacji o wykonaniu planu finansowego rachunku dochodów środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COViD oraz Funduszu Pomocy za 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Piotr Duda, Krystyna Gibała, Zbigniew Łanocha, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogusław Babicz 

NIEOBECNI (0) 
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Ad.8. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania - w tym opiniowanie projektów uchwał, 

rozpatrywanie wniosków i pism skierowanych do rozpatrzenia przez komisję. 

W sprawach bieżących komisja zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

• Głosowano w sprawie 

określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Brzesko; 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Bogusław Babicz, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Zbigniew Łanocha, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

• Głosowano w sprawie 

zmiany Uchwały Nr LXVIII/516/2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 29 listopada 2023 r. 

w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku położonym na terenie Gminy Brzesko, wpisanym do rejestru lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) Bogusław Babicz, Piotr Duda, Krystyna Gibała, Zbigniew Łanocha, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Ad. 9.  Zamknięcie posiedzenia komisji. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji podziękował 

wszystkim za udział w komisji i zamknął posiedzenie. 

.  

(Pełna dyskusja płyta CD znajduje się w aktach komisji). 

 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

 i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Brzesku 

(-) Daniel Szczupał  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Marta Dawiec 

Brzesko, dnia 10 lipca 2024 r. 


